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Sprawozdanie 

Spotkanie Intergrupy „Gdańska” w dniu 02.12.2023 

Gospodarzem spotkania była grupa Akademia, ul. Wita Stwosza 23 
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1. Wstęp.  

 

W spotkaniu uczestniczyli reprezentanci grup:  

1 Akademia 

2 Aramis 

3 Barka 

4 Centrum 

5 Credo 

6 Eden 

7 Jaskółka 

8 Kotwica 

9 Krzyżówka 

10 Łaska 

11 Młodzi i Odpowiedzialni 

12 Niedziela 

13 Port 

14 Przystań 

15 Sami Swoi 

16 San Diego 

17 Wizja dla Ciebie 

18 Wolność 

19 Pomocna dłoń 

20  Zostań z nami 

21 Nadzieja ZK 

 

Spotkanie prowadził Paweł, który: 

- otworzył spotkanie modlitwą o pogodę ducha, 

- odczytał preambułę AA, poprosił o odczytanie 12 kroków AA, 12 Tradycji AA, 12 koncepcji AA 

- podał skrót sprawozdania z Intergrupy w listopadzie, 
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2. Głos dla grup : 

 

1. Grupa Niedziela. 

Informacja, że zmieniła się salka w kościele św. Mikołaja. Aktualnie salka znajduje się na piętrze 

budynku. 

 

2. Barka - Olaf 

Podziękował grupie za zaangażowanie w 26 zgromadzenie wyborcze regionu bałtyckiego. Było 

dużo osób. Ostatni miting w grudniu na grupie będzie mitingiem otwartym. 29.12.2023 będzie 

wspólne śpiewanie kolęd 

 

3. Pomocna dłoń - Lidia 

Grupa kobieca prosi o przypominanie o jej istnieniu na swoich grupach. Mitingi we czwartki o 

18:15 – 19:45 w KCT 

 

4. Przystań - Mirek. 

 

Zgłoszono problem, że dla grupy Przystań (Kościerzyna) spotkania Intergrupy Gdańsk są za daleko. 

Istnieje problem z zaangażowaniem grupy w spotkania Intergrupy. Jest problem ze obsadzeniem służb 

 

5. Akademia -Gracjan  
 

Ciężko jest o salę w nowym budynku na Wita Stwosza. Mitingi odbywają się co tydzień w innej 

Sali. Utrudnia to działanie grupy. Grupa poszukuje chętnego na służbę kolportera grupy 

 

6. Aramis – Iza 
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Od stycznia będzie wakat na służbie rzecznika grupy. Jest również wolny wakat na służbie 

mandatariusza grupy. Podkreśliła, że mitingi to nie tylko kawa i ciastka, służba równa się trzeźwienie. 

7. Kotwica – Małgosia 
 

Na grupie brak służb. Przychodzi dużo nowych ludzi przed i po terapii. Duża rotacja ludzi na grupie. 

8. Pierwszy krok – Marcin 
 

W grupie stara się angażować nowicjuszy do służb, osoby z kilkumiesięcznym stażem zachęcać do 

prowadzenia mitingów. Służba wzmacnia. Służba mobilizuje. Służba równa się trzeźwienie. 

 

3. Głos dla Służb: 

 

a) Łącznik do ZK – Adam 

 

Brakuje chętnych na mitingi w ZK. Wyrażono radość, że zawsze można liczyć na Zbyszka. Każda 

zrezygnowana osoba to ogromna strata dla cierpiącego alkoholika. Miting są raz na dwa miesiące. Jest 

chęć współpracy z Zakładem Poprawczym, ale brakuje rąk do pracy. Żniwa wielkie robotników mało. 

Jest uciążliwe, że osoby rezygnują, bo na bieżąco trzeba pilnować by lista była aktualna w ZK. 

Dobrze by było, gdyby chętni byli konsekwentni, bo wprowadza to zamieszanie w papierach. 

b) Grupa G12 – Tomasz 

 

Telefon działa sprawnie. Aktualnie dyżuruje Szymon. Służba trwa 1 miesiąc, chętni poszukiwani. 

Rocznie około 500-600 telefonów jest do obsłużenia. Jest to bardzo ważna służba na froncie walki o 

trzeźwość. 

c) Kolporter – Leszek 

Nie ma o czym mówić. Książki są, kasa jest. Poszukiwany cień na przyszłe zastępstwo za około rok.  

Służba równa się zdrowienie. Jest to wyzwanie.  
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d) Skarbnik - Ryszard 

 

Złożył raport kasowy. Wszystko w normie co do grosza. Padło pytanie na co przekazać nadwyżkę 

jaka uzbierała się w kasie Intergrupy. 

Pytanie do sumienia: na co przekazać nadwyżkę jaka uzbierała się w kasie Intergrupy.? 

Marcin – może zwiększyć wpłatę na zlot radości 

Olaf – może przeznaczyć na 40 lecie Intergrupy Gdańskiej. 

Małgosia - to są profesjonaliści, nie alkoholicy. Alkoholicy to ludzie ze wspólnoty. 

Rychu – wyraził swoje poparcie dla stanowiska kolegi Olafa.  

Paweł (rzecznik IG) – wstępnie rezerwujemy na 40 lecie, jeżeli do uroczystości nie dojdzie 

będziemy decydować dalej. 

 

4. Informacje z Regionu  

Małgosia: kończy służbę delegat do komisji finansowej, brakuje też do komisji literatury. Odbyło 

się głosowanie jeden z kandydatów uzyskał wymagane poparcie. 

Jest propozycja wydania książki zawierającej 43 historie alkoholików niewierzących którzy 

wyraźnie określają swój antykatolicki światopogląd - Tytuł roboczy – „bezpieczeństwo i AA”. 

 

 

 

5. 40 lecie Intergrupy Gdańsk. 

Miały być konsultacje na grupach odnośnie realizacji obchodów 40 lecie IG.  

Rychu – zgłaszano na grupie, jednomyślności brak 

Daniel – dyskutowano na grupie. Sumienie grupy postanowiło, że grupa nie bierze w tym udziału, 

nie chcą pchać się do prezydenta. Wg grupy przedsięwzięcie stoi w sprzecznością z tradycjami AA, 

jako że jest to wydarzenie medialne, parcie na szkło i zaszczyty. AA ma być językiem serca a nie 

petard i korków od szampana. 
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Paweł (rzecznik) – była gorąca dyskusja, grupa jest na tak, ale chętnych do pracy brak 

Małgosia – dajmy ze 2-3 miesiące na rozpatrzenia na grupach. Obchody nie muszą być huczne i z 

fajerwerkami.  Należy poszukać osób chętnych. Sama tego nie zrobi. Uważa, że obchody takie są 

kolejną okazją na otwarcie się na wciąż cierpiących alkoholików. Dodatkowo przybliża wspólnotę do 

profesjonalistów. 

Iza – podda temat na grupie, ale uważa, że jest to przejaw łamania jedności wspólnoty. Mamy 

przecież 50 lecie całego AA 

Paweł – pokazał, jak wyglądają historyczne gratulacje od Marszałka Województwa Pomorskiego 

jakie zostały złożone na 35 lecie. Piękny dokument. 

Adam – W zeszłym roku był na 40 lecie regionu dolnośląskiego. Wyraża nadzieję ze i tu się uda. 

Cieszy się, że nie musiał stracić ani pracy, ani pieniędzy, ani rodziny by zrozumieć swoje błędy, a jego 

służba jest wyrazem wdzięczności. 

 

6. Sprawy bieżące - PIK. 
 

PIK 

Okazuje się, że lokal PIK jest w stanie zagrażającym bezpieczeństwu członków wspólnoty. Po 

dwóch latach grzyby i wilgoć zjadły tynki. Pomieszczenie aktualnie nie nadaje się na magazyn 

literatury, która butwieje w takich warunkach. Leszek zmuszony jest trzymać literaturę u siebie.  

Pytanie do sumienia – co zrobić z lokalem PIK 

Daniel – miało być pięknie a wyszło tak jak zawsze. Lokal jest niepotrzebny. Czy AA robi w 

nieruchomościach? 

Iza – zgadza się, bez sensu płacić za coś co się do niczego nie nadaje. Mamy przecież służbę z 

telefonem na G12, spotkać się można w parku na ławce lub w Mac ‘u.  

Rychu – przeciwnie, lokal został pozyskany dużym nakładem pracy i energii osób 

zaangażowanych którym na sercu leży przyszłość wspólnoty oraz cierpiących alkoholików. 

Pomieszczenie jest potrzebne, odbywają się tam spotkania z nowicjuszami. Itp.  Są osoby, które boją 

się przyjść na grupę, i łatwiej i się spotkać 1/1 w małej salce. 



str. 7 
 

Marcin – budynek to ruina. Wyburzyć. To nie jest zdrowe pomieszczenie. Tam jest dramat. 

Grzyby atakują. Nora odstrasza. 

Lidia – przypomina, że KCT jest czynne 7 dni tygodniu i posiadanie tego lokalu nie ma sensu 

Leszek – woda leci do środka. Był tam w zeszłym roku i widział. 

Iza – w KCT ma być niedługo remont. Proponuje dołożyć się do remontu 

Daniel – dlaczego AA ma posiadać nieruchomość. To jest jedno proste pytanie, na które musimy 

sobie odpowiedzieć/ 

Rychu – Lokal był bardzo potrzebny jak nie było kolportera. Trzymano tam wtedy literaturę.  

Tomasz – zaznaczył, że to pomieszczenie było udostępniane również innym pokrewnym 

wspólnotom, np. Alateen. Niestety zawilgociło się i już się nie nadaje. 

Paweł – proponuje odłożyć decyzję. przedyskutować na grupach. 

Lidia – przypomina, że będzie remont w KCT 

Tomasz – był remont łazienki i grupa się dołożyła. Czy to jest w zgodzie z Tradycjami AA? 

Daniel – jest to łamanie Tradycji, ponieważ nie wspólnota nie powinna wiązać się z nikim 

finansowo. 

 

 

 

7. Zakończenie 

 

Spotkanie zakończyło się wspólnym wypowiedzeniem Deklaracji Odpowiedzialności. 

Kolejne spotkanie Intergrupy odbędzie się w grupie Krzyżówka, ul Jeziorna 8 Klub abstynenta 13.01. 

2024 
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